
1

Na vědomost
se dává...

Zpravodaj Obecního úřadu Máslovice
Ročník XV                                 Číslo 5                   Říjen 2009  

Na veřejné schůzi dne 24. září za pří-

tomnosti 22 občanů jednalo obecní zastu-

pitelstvo o několika důležitých otázkách, 

které mohou mít dost podstatný vliv na 

život obce. Hlavní z nich si probereme 

podrobněji. 

V prvé řadě je to problém kanalizace. 

Na zasedání byli přizváni dva odborníci, 

pomáhající obcím při získávání dotací na 

výstavbu kanalizačních sítí a čistíren od-

padních vod, paní Bímová a pan Kadlčík. 

Z celé diskuse vyplynulo, že podmínkou 

pro získání dotace je  zpracování potřebné 

projektové dokumentace, bez které není 

naděje na získání dotace. Dotace pokrý-

vá obvykle 80 % pořizovacích nákladů. 

Náklady na projekt by činily kolem 300 

tisíc Kč. Při jeho zpracování by se porov-

naly dvě alternativy řešení čističky, a to 

buď vlastní nebo společné s Vodochody. 

Se společnou Vodochody předběžně sou-

hlasí. Otázka, zda obec zadá zpracování 

projektu v příštím roce, bude řešena při 

přípravě rozpočtu a projednána na příští 

veřejné schůzi.

Druhým důležitým bodem byl způsob 
prodeje obecních stavebních pozemků. 

Protože se původní záměr prodat uvedený 

pozemek vcelku stavební fi rmě pro vý-

stavbu obytných domků neuskutečnil pro 

nezájem fi rem, zastupitelstvo se usneslo 

prodávat stavební pozemky zájemcům 

jednotlivě tímto způsobem: stanoví se ce-

na pozemku, ke které se připočte podíl 

nákladů na vybudování sítí a přeložku 

elektrického vedení, takže pozemky bu-

dou prodávány jako zasíťované. Zároveň 

vyhlásí obec výběrové řízení a do konce 

února vybere fi rmu, která by mohla již 

od března provádět zasíťování. Smlouvy 

s kupujícími budou formulovány tak, aby 

je motivovaly stavět a nenechávat pozem-

ky dlouho ladem. Byl přijat také návrh 

jedné z přítomných občanek, aby zájem-

ci o koupi z řad místních občanů měli 

přednost při výběru stavebního pozemku. 

Zatím stačí, aby vážní zájemci o koupi 

stavebního pozemku z řad máslovických 

občanů doručili na obecní úřad písemnou 

formou projevený zájem o koupi a to nej-

později do 10. listopadu. 

Zastupitelstvo dále projednalo nabídku 

fi rmy ASA na zavedení separovaného 
sběru biodpadu. V očekávání, že v nej-

bližší době bude vydán zákon o povinnos-

ti separovaného sběru bioodpadu nabízí 

společnost ASA v předstihu zavedení to-

hoto sběru již nyní. Podmínkou je, že se k 

němu přihlásí alespoň deset zájemců. Zá-

jemcům přistaví ASA  nádoby o obsahu 

120 nebo 240 litrů  speciální konstrukce 

proti zápachu a zahnívání a bude vyvážet 

jednou za 14 dní v období od 1. dubna do 

30. listopadu. Cena činí za svozové obdo-

bí u menší nádoby 591 Kč, u větší 844 Kč 

včetně DPH. Do nádob lze ukládat odpad 

ze zahrad (listí, tráva, plevel, spadané 

ovoce, zkrácené větvičky stromů a keřů) 

a dále bioodpad z domácností (zbytky 

zeleniny a ovoce, pečivo, odpad z přípra-

vy kávy a čaje, skořápky vajec a ořechů, 

výkaly drobných domácích zvířat apod.). 

Nepatří tam kosti, maso, uhynulá zvířata, 

jedlý olej, tekuté a kašovité zbytky jídel, 

obaly, kamení a jiný nerozložitelný ma-

teriál. Zájemci o zavedení sběru bioodpa-

du se mohou přihlásit na obecním úřadě. 

Vzhledem k tomu, že dvě nádoby zajistí 

obec (pro obecní úřad a mateřskou školu), 

stačí k zavedení osm zájemců.

Na schůzi byla také dlouze, ale ne dost 

plodně diskutována otázka budoucnosti 
sportovních kabin na hřišti. V disku-

si stálo proti sobě jednotné stanovisko 

obecního zastupitelstva, podporované řa-

dou přítomných občanů,  proti stanovisku 

pana ing. M. Vovse a pana J. Zouly st. ja-

ko představitelů SK Máslovice. Protože 

na schůzi k žádné dohodě nedošlo a pro-

blém je stále otevřený, rozhodla redakce 

zpravodaje dát oběma stranám možnost 

předložit svá stanoviska veřejnému po-

souzení na stránkách zpravodaje. Zástup-
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V roce 2004 předal Úřad pro zastupování státu ve věcech 

majetkových bezplatně obci Máslovice pozemek zdejšího 

hřiště, který byl do té doby ve vlastnictví státu, s tím, že bude 

nadále využíván k obecně prospěšné činnosti, tedy ke sporto-

vání, což obec v plné míře plní. Pozemek pod kabinami pře-

dán nebyl, protože úřad uvádí, že nejsou vyjasněny majetko-

právní vztahy k budově na něm stojící. 

Sportovní kabiny totiž nemají ofi ciálně majitele. Všichni 

sice víme, že je budovali sportovci, ale po právní stránce bu-

dova neexistuje, není ani pojištěna a není zapsána v katastru 

na žádném listu vlastnictví. Domnívali jsme se, že přijatelným 

řešením pro všechny by bylo, kdyby kabiny byly zapsány jako 

majetek obce a ta za ně převezme zodpovědnost a bude se o 

ně starat stejně jako se stará o mateřskou školu a jiné obecní 

nemovitosti. K tomuto kroku jsme však potřebovali souhlas 

představitelů SK Máslovice. A v tu chvíli jsme narazili na od-

por předsedy a některých členů SK. Byli jsme nařčeni z toho, 

že „chceme brát a nic nedáváme“ a byla vyjádřena obava z 

toho, že z kabin hned obratem uděláme „něco jiného“ nebo je 

ihned výhodně prodáme. A když ne my, tak příští nebo další 

zastupitelstvo. Nechápeme, z čeho pramení tyto nepravdy a 

nepodložené obavy. Podporuje obec málo sport? Zapomněli 

představitelé SK, že každoročně dostávalo SK (především fot-

balový oddíl) z obecního rozpočtu 20 tisíc Kč? Když strhla 

vichřice střechu kabin, kdo fi nancoval opravu? Samozřejmě 

že obec a nebylo to málo – 36 tisíc Kč. Kdo a na čí náklad vy-

budoval dětské hřiště? Je to všechno snad málo, co naše malá 

obec věnuje na rozvoj sportu? A že by obec kabiny  prodala 

nebo přeměnila na něco výdělečného? To je absurdní předsta-

va. To jsme mohli dávno udělat třeba s mateřskou školou, jako 

to některé obce udělaly, a ne do ní dávat každoročně z obecní-

ho rozpočtu více než dvě stě tisíc Kč. Všechny tyto neoprávně-

né výtky a nedůvěru jsme „překousli“ a navrhli jsme smlouvu, 

zpracovanou právníkem, která by zaručovala SK přednostní 

bezplatné užívání kabin pro své akce nekomerčního charak-

teru a i dalším subjektům, např. maminkám s dětmi, pokud 

by kabiny potřebovaly pro nějakou činnost s dětmi. Nebo i 

jednotlivcům na různé oslavy apod. Za obec by byla určená 

osoba, která by na kabiny dohlížela. Obec by se ve smlouvě 

zavazovala k tomu, že kabiny budou pouze ve vlastnictví obce, 

že je obec neprodá ani nepronajme a budou k dispozici jako 

zázemí hřiště. Dále se zavazovala, že bude hradit veškeré pro-

vozní náklady, spojené s jejich využíváním a udržovat kabiny 

v dobrém provozuschopném stavu. Smlouva by byla uzavřena 

před notářem a u něho uložena jako pojistka proti případné-

mu „zašantročení“ smlouvy. Smlouva by byla vypověditelná 

jen dohodou obou stran. Přesto tvrdili zástupci SK ing. Milan 

Voves a Jindřich Zoula st., že je smlouva pro SK nevýhodná a 

požadují zanesení věcného břemene užívání kabin pro SK do 

katastru nemovitostí nebo omezení vlastnických práv obce na 

kabiny. Zastupitelstvo obce jednomyslně odmítlo toto řešení, 

protože nehodlá zavazovat budoucí generace věcným břeme-

nem, kdy by mohla v budoucnu nastat velmi problematická 

situace při potřebě toto břemeno zrušit a SK již třeba nebude 

existovat, nebudou k nalezení doklady, nebude nikdo odpo-

vědný za SK jednat apod. Zřízení věcného břemene tohoto 

typu zpochybňovala i samotná právnička na katastru, když k 

tomu starostka zjišťovala potřebné informace. Věcným břeme-

nem prý chtějí představitelé SK zachovat kabiny pro budoucí 

generace, pro naše děti a jejich děti. Věcné břemeno užívání 

nemá ani mateřská škola a nevíme, proč by je měly mít zrovna 

kabiny. Myslíme si, že opravdu není potřeba se obávat, že by-

ci SK Máslovice tuto možnost zatím od-

mítli. Stanovisko obecního zastupitelstva 

je uvedeno na jiném místě.

Zastupitelstvo také schválilo plán kul-
turně společenských akcí na rok 2010, 

které budou uvedeny v propagačním 

letáku a na kalendáříčku. Podle něho se 

bude konat Masopust 27. 2., Máslovická 

šlápota 17.4., Čarodějnice 30.4 (nebude 

zařazeno do propagačního letáčku, ale 

bude organizován program pro děti a 

velká vatra s posezením s hudbou), Sko-

tačení 5.6., Posvícenské vinobraní 11.9., 

Dýňování 23.10. a tvoření máslového 

betlému 20.11. 

Starostka informovala obecní zastu-

pitelstvo a přítomné občany o úpravě 
územního plánu do digitální podoby a do 

souladu s dnešním zněním stavebního zá-

kona, rekonstrukci sanitárního zařízení 
mateřské školy a o fi nančním vyúčtová-
ní vinobraní. Jednání o úpravě územního 

plánu proběhlo 15. září za účasti několika 

vlastníků pozemků včetně zástupců Letiš-

tě Vodochody. Letiště podalo šest vesměs 

formálních připomínek, z nichž třem bylo 

vyhověno. Jiní vlastníci pozemků žáda-

li opět o zařazení svých pozemků mezi 

stavební, což nebylo předmětem jednání, 

protože  při úpravě územního plánu se 

nesmí provádět žádné změny funkčního 

využití pozemků, takže jim nebylo mož-

no vyhovět. Upravený územní plán byl 

zastupitelstvem potvrzen na mimořádné 

schůzi v úterý 13. října a po nabytí právní 

moci (29.10.) bude zveřejněn na webo-

vých stránkách obce a bude k dispozici na 

obecním úřadě. Rekonstrukce sanitárního 

zařízení mateřské školy byla dokončena 

ve stanoveném termínu a za smluvených 

nákladů (319 396 Kč). 

Vinobraní se účastnilo 817 platících 

osob a 138 máslovických občanů za zlev-

něné vstupné. Na vstupném bylo vybráno 

celkem 77 110 Kč, tržby ze stánků činily 

18 480 Kč a poplatky z využití prostran-

ství 3800 Kč, tedy příjmy celkem činily 

99 390 Kč a výdaje  celkem 101 656 Kč.      

Poděkování patří všem, kdo se aktivně 

podíleli na přípravě a průběhu vinobraní 

a ředitelce mateřské školy paní Voříškové 

za přípravu dětí na jejich vystoupení. Vel-

ké uznání patří Adamovi Kmentovi za 

vynikající taneční představení! 

KE SPORTOVNÍM KABINÁM (STANOVISKO OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA)(STANOVISKO OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA)
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Dne 5. června roku 1835 byl chvatěrubský řezník Václav 

Förster na nákupu jatečného dobytka v Praze a v Klecanech. 

Při návratu se zastavil ve vodochodské hospodě, odkud ode-

šel kolem jedenácté hodiny v noci. Tenkrát nebyly mezi naši-

mi vesnicemi žádné silnice, ale jen polní cesty. Šel tedy ces-

tou od horního okraje Vodochod směrem ke křížku u letiště 

a dále polní cestou poli zvanými dodnes „V Šálku“směrem 

na Zlončice. Obě cesty tu již nejsou, dílem jsou zorány a 

dílem je zabralo letiště. Na cestě „V Šálku“ byl přepaden 

a po zoufalém boji zabit. Na místě činu byla na poválené 

zemi nalezena jeho zlomená hůl, dýmka a vytrhané listy z 

modlitební knížky, ve které měl uloženy peníze. Lupiči od-

vlékli zabitého do Zlončic a na zahradě Antonína Pejška jej 

pověsili na ořech. Pod stromem ležel Försterův pobodaný 

pes, který se ještě pokoušel pána bránit, když jej lidé ráno 

snímali ze stromu. O tom, zda byli pachatelé dopadeni, se 

kronika nezmiňuje.

(podle výpisků z kroniky od Antonína Kříže z Vodochod)  

(POSLEDNÍ ČTENÍ Z CHVATĚRUBSKÉ FARNÍ KRONIKY)
Z HISTORIE NAŠEHO KRAJEZ HISTORIE NAŠEHO KRAJE  O VELKÉM MORDU „V ŠÁLKU“

chom chtěli kabiny „zlikvidovat“, naopak, potřebují investici. 

Např. záchody jsou ve velmi nevyhovujícím stavu. Ale obec 

nemůže nadále investovat do něčeho, co není jejím majetkem. 

Mrzí nás, že nenastala v jednání shoda, ale obec má stále 

připravenou smlouvu a nebrání se jednání o ní. Nebude však 

jednat o zřízení věcného břemene. A aby bylo docela jasno, 

obec netouží získat kabiny za každou cenu, jde nám jen o to, 

aby sloužily svému účelu na odpovídající úrovni. Pokud si 

představitelé SK myslí, že to zabezpečí sami, nechť si je tedy 

ponechají a starají se o ně.

V závěru našeho minikurzu ekologie se budeme zabývat 

otázkou, jaké jednání a jaký přístup k problémům dnešního 

světa se může nazývat ekologickým. Není to jen třídění od-

padu a jeho recyklace, občasné vysazení stromku nebo před-

nostní použití hromadného dopravního prostředku místo auta, 

i když je to všechno jednání ekologicky velice potřebné.

Ekologicky uvažovat a jednat znamená především přihlásit 

se ke dvěma základním poznatkům, které vyvěrají z dnešního 

stavu globálního ohrožení životního prostředí světa. To je zá-

kladní předpoklad k tomu, abychom  v každodenním běžném 

životě jednali ve shodě s nimi. Prvním z těchto poznatků je 

poznatek o neslučitelnosti  nekonečného růstu ve smyslu 
stupňování hmotné spotřeby (hmotného blahobytu) lidí s 
konečností prostoru Země. Pokud má lidstvo dále přežívat a 

neobrátit Zemi v poušť s globálním vyhynutím všeho živého 

včetně sama sebe musí omezit své hmotné potřeby pod mez 

únosnosti. Znamená to omezit náročnost nejbohatší  složky 

lidstva a „vyrovnat celkovou spotřebu tak, aby bědní neničili 

Zemi ze zoufalství a bohatí z lehkomyslnosti“ (Erazim Kohák). 

Pro každodenní život z toho vyplývá, že ekologicky uvažuje 

a jedná každý, kdo je skromný v nárocích na hmotné potřeby, 

kdo nemusí chtít všechno, co nabízí vlezlá ohlupující reklama, 

kdo šetrně zachází s věcmi denní potřeby a neplýtvá jimi stejně 

jako neplýtvá energií ani stále drahocennější vodou.

Druhým základním poznatkem je uvědomění si nutnosti 

změnit přístup lidské společnosti k přírodě jako systému vše-

ho života. Lidská společnost se z přírody vydělila. V důsledku 

své technologické zdatnosti obešla četné kontrolní mecha-

nismy, kterými příroda udržuje biologickou rovnováhu, aniž 

byla dosud schopna vypořádat se s následky této skutečnosti. 

Pomocí moderní lékařské vědy omezilo lidstvo přirozený způ-

sob regulace porodnosti, aniž našlo způsob, jak se vypořádat s 

následky této skutečnosti, s populační explozí a přelidněním 

Země.V přírodě jsou běžné potravní řetězce, v nichž jeden 

druh slouží za potravu jinému druhu, ale nikdy nedochází k 

úplnému vyhubení takového druhu. Čáp se živí žabami, ale 

žáby jako druh žijí dále. Kdežto člověk je např. schopen mo-

derní technikou vylovit z moře úplně určitý druh ryb, aniž je 

schopen řešit následky tohoto činu na biologickou rovnováhu 

v mořích a jejím prostřednictvím na lidstvo samo. Žádná stá-

da antilop nebo bizonů nezničí vegetaci, kterou se živí. To jen 

člověk dokázal vykácením dalmatských lesů proměnit tamní 

hory v bezlesé skály a drancováním deštných pralesů ohrožuje 

klima na celé planetě. Na přírodu se nelze dívat jen jako na 
zdroj surovin pro uspokojování jakékoliv lidské potřeby, 
který lze neomezeně drancovat, ale jako na svébytný sys-
tém všeho živého, na němž existence člověka závisí. Proto 

musí vůči přírodě cítit člověk odpovědnost za rovnováhu mezi 

svými nároky  a potřebou všeho živého v přírodě zachovat si 

možnost žít.

Z toho všeho vyplývá, že ekologicky uvažuje a jedná každý, 

kdo nehodnotí lidské záměry a činy jen z hlediska krátkodo-

bého prospěchu člověka, ale který se ptá také po ceně, kterou 

za to platí příroda. Proto každý, kdo brání před kácením zdravá 

silniční stromořadí i osamělé stromy a křovinaté meze, kdo 

bojuje za zachování biokoridorů pro volný pohyb migrujících 

živočichů i za cenu vysokých fi nančních nákladů, kdo chrání 

zimoviště tažných ptáků, kdo je proti zbytečnému zatrubňová-

ní a narovnávaní toků a vysoušení mokřad, tak uvažuje a jedná 

ekologicky.                                                                            v-ch-

EKOLOGICKY UVAŽOVAT A EKOLOGICKY JEDNAT 



CO BY VÁS MOHLO JEŠTĚ ZAJÍMAT 

 Sběr nebezpečného odpadu 

proběhne v sobotu 31. října mezi 9. až 9,30 hodinou.

 Kontejnery na velkoobje-
mový odpad budou přistaveny ve dnech  5. 

až 8.listopadu na obvyklém místě. 

 Okleštění stromoví kolem elek-

trického vedení mají provést majitelé pozemků pod-

le výzvy ČEZ v době od 1. října do 15. listopadu. 

Podrobnosti na vývěskách obecního úřadu.

 Zemědělský kalendář pro rok 

2010, bohatě ilustrovaný s pěkným článkem o Más-

lovicích nabízí jeho vydavatelství za cenu 120 Kč. 

Zájemci o něj se mohou přihlásit na obecním úřadě. 

Kalendář si můžete prohlédnout v obecní knihovně 

nebo na obecním úřadě. 

 Keramický kroužek zahajuje 

činnost 22. října (čtvrtek) a pokračuje dále každý 

čtvrtek, pro předškolní děti od l5 hod. Zatím chybí 

zájemci  z řad školních dětí. Je to škoda, protože 

keramický kroužek je velmi vhodný způsob trávení 

volného času dětí. Ještě je stále možnost se přihlá-

sit.  Na naplnění kroužku pro školní děti závisí i 

kroužek pro dospělé od 18 hodin, jinak by tu vznik-

la pro lektorku časová proluka a pro obec zbytečný 

náklad.

 Dýňování, které se koná v sobotu 24. 
října od 14 hod. (vstupné 40 Kč), bude podobně 

jako jiné akce přístupno máslovickým občanům za 

jednotné zlevněné vstupné 20 Kč.

Vstupenky je však nutné zakoupit předem na obec-

ním úřadě.

 Humanitární sbírka pro občanské 

sdružení Diakonie Broumov se uskuteční  13. pro-
since (neděle) mezi 14-16 hodinou. Věci zabalené 

do igelitových pytlů či krabic přinášejte  v tuto dobu 

na obecní úřad.  Je zájem o letní a zimní oblečení 

a obuv, lůžkoviny, prostěradla, ručníky, utěrky, zá-

clony, látky, nádobí bílé i černé, skleničky, péřové a 

vatované přikrývky, polštáře a deky, hračky.   

 Betlém z másla  se bude tvořit v 
sobotu 21. listopadu v místním hostinci od 10 do 

14 hod. Vstupné 40 Kč, pro máslovické děti 20 Kč. 

S sebou si nezapomeňte vzít prkénko nebo plasto-

vou podložku!!!

 Výstava medvídků  
v našem muzeu dostane v prosinci a lednu vánoční 

ráz. K tomuto účelu bychom potřebovali zapůjčit 

různé dekorační vánoční předměty s motivem med-

vídků, medvídkové ozdoby na stromeček, vánoční 

obrázky a pohlednice s motivy medvídků a podobné 

obrázky a pohlednice s motivy zimních radovánek a 

novoročními motivy, u kterých by nechyběli med-

vídci. Zapůjčené předměty předávejte V. Sýkorové. 

Všem, kdo k obohacení výstavy přispějí, předem 

děkujeme.

 Dílna na šití medvídků
Myslíte si, že medvídka můžete koupit jen v ob-

chodě? Kdepak, můžete si ho sami vyrobit (pod 

vedením odborné lektorky) a darovat někomu blíz-

kému. Dárky vlastnoručně vyrobené mají pro obda-

rovaného větší cenu než kupované. K šití medvídků 

se zájemci sejdou na obecním úřadě v sobotu 28. 
listopadu od 10 do 15 hodin. Cena 250 Kč i s ma-

teriálem. 

 Do voleb s máslem na hlavě 

se zatím nepůjde, když byly předčasné volby zru-

šeny. Žertovná předvolební anketa s tímto heslem 

v našem muzeu přestala být tak aktuální a bude 

zopakována na jaře před řádnými volbami. Přesto 

vzbudila mezi návštěvníky veselou odezvu a mnoho 

uchazečů o poslanecká křesla bylo máslem na hlavě 

obdarováno. Vedli především ti, o kterých se hodně 

píše a mluví, v prvé řadě Jiří Paroubek a David Ra-

th, následovaní  Mirkem Topolánkem. Podrobnosti 

najdete na webových stránkách obce. 

 V cyklistickém XC závodě, 

pořádaném Prahou 6 v rámci 3. ročníku sportovní-

ho festivalu se stal vítězem v kategorii juniorů Pe-
tr Dvořák. V technickém XC okruhu v Modřanské 

rokli měl však těžký pád a ani jeho skvělá stíhací 

jízda nestačila na víc než na 4. místo. Podrobnosti 

najdete na internetu na www.fafekbiketeam.wz.cz. 

4



Obec Máslovice srdečně zve na třetí

v sobotu 24. října od 14 do 20 hod.

Program: 

Zdobení a vyřezávání dýní

Výroba dýňových strašidýlek, skřítků a lampionů

Dýňové občerstvení, ukázky, recepty

Dýňové suvenýry, prodej dýní

Zábava a soutěže a občerstvení pro děti i dospělé

Soutěž Miss dýně

Strašidelný les pro nebojácné děti 
(mladší od 17 hod., starší po setmění)

S sebou: Prkénko, nůž, škrabku, 

lžíci apod. na vyřezávání dýní!

Kostým na Miss dýně

Dýně vlastní nebo možno zakoupit na místě

Vstupné: 40 Kč

D Ý Ň O V Á N Í

M Á S L O V I C K É
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Na vědomost se dává….
Vydává Obecní úřad Máslovice, rediguje ing. Vladimír Chalupný, titulní 

list kreslil Michal Morovian. Registrováno na Ministerstvu kultury ČR pod 

číslem MK ČR E 12702. Vychází šestkrát do roka. Uzávěrka tohoto čísla 

13. 10. 2009. Sazba Daniela Kramerová. Uveřejněné příspěvky nevyjadřují 

vždy názor obecního úřadu.

Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích děje, co se vám líbí 

nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo s čím nesouhlasíte a nebo napište, co 

byste chtěli vědět, o čem by se mělo také psát. Uzávěrka příštího čísla je 5. 
prosince 2009. Příspěvky můžete předávat do schránky obecního úřadu nebo 

p. Chalupnému či posílat mailem na adresu: ou@maslovice.cz

 Společenská kronika  

INFORMACE O MATEŘSKÉ ŠKOLE 

Blahopřejeme k významnému životnímu jubileu paní Heleně Hořánkové, 

který oslavila dne 30. září v plném zdraví, duševní svěžesti a stálé činorodé práci šedesát pět let. 

Do dalších let přejeme pevné zdraví a životní pohodu!

Vedení mateřské školy v Máslovicích děkuje zastupitel-

stvu obce za novou rekonstrukci odpadů a vody v mateřské 

škole a vybudování nového hygienického zařízení - dět-

ských záchodků a umyvadel.

     Již při vstupu do umývárny vítá děti nová dlažba a 

obložení stěn vkusnými obkladovými dlaždičkami, které 

působí na děti nejen pozitivně, ale motivují je k samostat-

nější obsluze hygienického zařízení.

     A aby toho nebylo málo, obec zajistila  rekonstrukci 

keramické dílny a ostatního  příslušenství. Zbavili jsme se 

neestetického a zastaralého zařízení a připravili jsme spo-

lečně  s obcí pro děti i dospělé vhodnější vybavení dílny. 

O výuku keramiky díky rekonstrukci stoupl proti minulým, 

letům ze strany rodičů zájem, zatím malý zájem je u škol-

ních dětí. Jen z  mateřské školy se přihlásilo 10 dětí, někteří 

z nich jsou i tříleté.

     Poděkování patří také fi rmě, která rekonstrukci nejen 

prováděla, ale i pomáhala při  odstraňování, odvozu a stě-

hování starého, dlouhodobě uskladněného a již nevyhovu-

jícího zařízení ve sklepních prostorách. Na těchto pracích 

se podílely i zaměstnankyně mateřské školy.

     Zahájení nového školního roku bylo tedy pro všechny 

motivující. Již ve druhém zářijovém týdnu  se děti připra-

vovaly na máslovické  posvícení, kterého se zúčastnily v 

plném počtu v  průvodu, zazpívaly si za velkého potlesku 

veřejnosti několik písní a pochlubily se novými rytmický-

mi hudebními nástroji, na které si zahrály a na závěr si s 

rodiči a návštěvníky vinobraní zazpívaly.  

      Dne 2.října jsme navštívili pražské divadelní před-

stavení „Příběhy včelích medvídků“ a  5.října k nám při-

jelo divadlo se zvířátky spojené s kouzelníkem, které mělo 

obrovský úspěch. Pozvali jsme na tuto akci s rodiči i děti, 

které nastoupí do školky během školního roku.

      Dne 6.listopadu navštíví naši školku logopedka, Mgr. 

Krejčová, která provede depistáž spojenou s nabídkou pro 

rodiče dětí, které potřebují logopedickou péči.

     Dne 13.listopadu jedeme do pražského divadla na 

představení:“O krejčím Jírovi a kouzelné jehle“.

       
Za mateřskou školu Voříšková Hana

Obecní úřad zajistil vstupenky do Divadla ABC na sobotu 14. listopadu na komedii Pan Kaplan má 
třídu rád. Na jevišti uvidíte vynikajícího Oldřicha Víznera, Lubomíra Lipského, Janu Drbohlavovou, Jitku 

Smutnou a další herce. Vstupenky jsou v cenách 250 Kč nebo 350 Kč. Cena za autobus je 40 Kč. Autobus 
bude odjíždět z návsi v 17,30 hod. Vstupenky je možné zakoupit přímo na obecním úřadě nebo rezervovat 

u starostky, nejpozději však do úterý 3. listopadu. 

POZVÁNKA DO DIVADLA ABC
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